



Västergötlands Orienteringsförbund

Protokoll

Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund

Tid: 2025-10-15

Plats: Digitalt via teams

Närvaro:

Närvarande

Ordförande Emma Kindbom
Ledamöter Jimmy Andersson
Gustav Östensson
Anna-Karin Ryberg
Maria Kleijn
Therése Ivarsson

Konsulent Bertil Åkesson
Kanslist Nina Olsson
Ungdomsforum Elin Birkestad

Ej Närvarande

Ledamot Magnus Södervall

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 19:30 av ordförande Emma Kindbom. Idag har vi besök av Elin Birkestad!

2. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

3. Val av protokolljusterare

Therése Ivarsson valdes till protokolljusterare.

4. Ungdomsledarforumet

Elin Birkestad besökte oss från ungdomsforumet och berättade om hur man tänker sig driva forumet framöver.

Antal möten

Nästa år är tanken att ha ett tidigt gemensamt planeringsmöte under vår-vintern med hela distriktet samt ett utvärderingsmöte i slutet av det. Utöver det kommer löpande möten ske på närmare geografisk nivå (Sjuhärad och Skaraborg).

Frågan är hur Älvdalens krets ska involveras då dom inte deltagit under året – klubbarna kommer att tillfrågas och få ta ställning själva.

Adress:

Gustav Adolfs gatan 49, 541 45 SKÖVDE

Hemsida: www.svenskorientering.se/vastergotland

Telefon:

E-post:

0725-447736

info.vof@vgidrott.se



Västergötlands Orienteringsförbund

Stöd från styrelsen och anställda

Stöd önskas kring:

- Använda VOF vanliga informationsflöde, utpekad plats för dokument, förvaltning av register.
- Stöd vid planeringsmötet och gärna någon från styrelsen som är med.
- Kan vi bjuda på lunch?

Beslut: VOF bjuder på lunch.

Beslut: Emma är den primära kontaktpunkten från styrelsen.

Läger för 11-12 åringar

Förslag från ungdomsledarforumet är att VOF tar ansvar för att arrangera ett läger för 11-12 åringar, förslagsvis uppdelat i ett för norr och ett för söder.

Styrelsen kommer se över om vi anser att vi ska prioritera detta eller inte och återkomma i frågan.

Hur inkludera alla klubbar i distriktet

Förhoppningen är att alla klubbar är med nästa år. Spridning av informationen kan göras via Bertil för att kunna nå ut till samtliga klubbar.

Ansvariga

Behövs en ansvarig per geografiskt område.

Junior

Önskemål om att vi i VOF undersöker möjligheten till att organisera t.ex. ungdomsresor till prioriterade tävlingar. Man ser att detta är ett strategiskt område med stor potential att behålla fler ungdomar i framtiden.

Vi diskuterade kring för och nackdelar om det ska arrangeras centralt, eller mer på lokal klubbnivå/distriktsnivå. Elin tar med sig frågan för fortsatt diskussion och även vi i styrelsen behöver titta närmare på frågan.

Vi riktar ett stort tack från Styrelsen till Elin och hela ungdomsledarforumet!

5. Föregående protokoll

Beslutsloggen gicks igenom. Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.

6. Personal

Nina rapporterar att arbetsgivaralliansen inte kommit ut med årets lönerevision, utan förhandlingar pågår fortfarande.

Medarbetarsamtal kommer hållas med Emma som ansvarig från styrelsens sida, datum ej bestämt än.



Västergötlands Orienteringsförbund

Vi ser även framöver ett behov av att inte ha med våra anställda på samtliga styrelsemöten för att kunna diskutera den här typen av frågor mer fritt. Ett förslag är att ungefär varannan gång ha med våra anställda och varannan gång inte.

7. Ekonomi

Det ser bra ut! Kul är att vi fått ett fint SOFT bidrag, vilket är en stor kontrast mot förra året då vi fick betala tillbaka!

8. Sammankomster

RF-SISU har SDF träff nästa helg, Jimmy kommer deltaga som representant från styrelsen.

9. Ansvarsområden

Ungdom:

Emma rapporterar att vi behöver jobba på ledarfrågan och få in nya yngre ledare.

Tävlings- och Kartkommittén:

En karta är kvar att godkänna för årets DM tävlingar, men alla förväntas bli godkända.

Mycket preo-diskussioner efter fina resultat från Michael Johansson under VM.

Vår nya Facebook grupp

Vi diskuterade hur vi bättre kan få fart på vår nya Facebook-grupp. Ungdomsledarforumet låter som en klockren målgrupp!

10. Diskussions och/eller beslutspunkter

Förstärkning av personal för ungdoms/juniorverksamheten

Olle kommer att lämna över sitt engagemang i truppen och O-Camp. Ett förslag är om vi kunde anställa honom på en projektanställning under en kortare tid för att strukturera både överlämning och hur det ska se ut framöver.

Idag ger Nina support med ekonomi/bokföring och Bertil med att boka t.ex. bussar. Bertil lyfter att han upplever att det absolut största problemet är att finna nya ungdomsledare som vill vara med på de faktiska resorna.

Vi ser fördelar med upplägget, men också problem t.ex. att vi inte vill skapa en kultur av att avlöna ideella uppdrag utan hålla det till våra anställda.

Vi bordlägger den här frågan till nästa styrelsemöte.

Förslag: Årsavgift

Ett förslag har tagits fram kring årsavgiften:

- Byta namn till "Årsavgift för medlemskap" – detta kommer uppdateras i stadgarna
- Indexjustera årsavgiften varje år. Förslag på att ha 2% som standard

Beslut: Lägga proposition på att byta namn till "årsavgift för medlemskap" samt justera årsavgiften med 2% per år framöver som standard.



Västergötlands Orienteringsförbund

11. Kommande möte

Nästa styrelsemöte sker 2025-12-01 i Vara.

12. Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 21:30

Sekreterare

Jimmy Andersson

Justerare

Therése Ivarsson

Ordförande

Emma Kindbom

Adress:

Gustav Adolfs gatan 49, 541 45 SKÖVDE

Hemsida: www.svenskorientering.se/vastergotland

Telefon:

E-post:

0725-447736

info.vof@vgidrott.se